
Inspreektekst 4 december 2017/ Progressief West Friesland/ Maria Weeber 

Vergadering commissie RWW Haarlem 

Betreft: 1. verzoek heroverweging besluit windpark Westfrisia 

               2. Fietsbrug Westwoud overgang Westfrisiaweg 

               3. Hoogbouw Zevenhuis 

               4. Inspraak inwoners 

PWF heeft antwoord gekregen van Dhr. Remkes. Hierop reageert PWF nu 

Geachte commissie 

Windpark Westfrisia:  

Politieke partijen hebben recent een uitspraak gedaan om windturbines alleen toe te staan op 

bedrijventerreinen en inwonersinspraak serieus te nemen. En dit net nadat de Raad van State het 

besluit van de provincie NH had nagevolgd om inwoners niet serieus te nemen en het 

bedrijventerrein in Amsterdam niet te doen. De provincie is in het gelijk gesteld. Dus is het 

onherroepelijk zegt meneer Remkes, en recente uitspraken doen daar geen afbreuk aan.  

1. Dit is geen antwoord op onze vraag. Wij vragen om herziening. Een nieuw agendapunt. 

herziening van dit standpunt: Want Immers: het stemgedrag  over dit park zou anders 

uitpakken dan destijds. U zou het nu afstemmen.  

2. In de gem Medemblik is ook net een nieuw standpunt ingenomen over geluidsoverlast.. 

Daarbij vervalt bij ons het oude standpunt. We gaan herzien.  En we zeggen, sorry, verkeerd 

gedaan……….Bij u niet?  

3. Waarom besluiten politieke partijen nu om windturbines alleen op bedrijventerreinen te 

willen? 

4. IS eens een uitspraak onherroepelijk? Ja zegt meneer Remkes 

Maar bij het Zevenhuis ligt een uitspraak, gemaakt met inwoners en gemeente Hoorn en 

Medemblik. Is die ook onherroepelijk? Een uitspraak dat het een hoogstaand duurzaam terrein 

zou worden, gebouwen 10 meter hoog en een groenstrook bij de lintbebouwing van Zwaagdijk 

Nu gaat Hoorn dit eenzijdig doorbreken, deze afspraken. Advies aan u vragen of het mag. En 

meneer Remkes zegt dat het nieuwe stedelijke ontwikkeling is: nee, het is contractbreuk. 

Hij zegt ook dat we met Hoorn in contact kunnen gaan: Alsof de inwoners van de Bangert 

oosterpolder en Medemblik daar niet al tien keer zijn geweest. De Gemeente Medemblik heeft 

aangegeven absoluut niet in te stemmen met deze wijziging van plannen. Distributie hoort op de 

A7 en Duurzaamheid was beloofd: moet doorgaan. Hoogbouw legt de hele landelijke 

lintbebouwing van Zwaagdijk in de schaduw. 

Fietssituatie Westwoud: Er ligt nu een stoplicht voor de rotonde bij de Westfrisiaweg bij 

Westwoud. De bewoners van de Zwaagdijk zien opstopping in de ochtend en avond spits. Maar 



meneer Remkes zegt dat het niet zo is. Wij willen dat de Westfrisiaweg doorstroomt. Dus: maak 

een oplossing voor dit probleem,Provincie. 

 

 

 

 

 

 

 


